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Rada Miejska w Prudniku 
Radni-Sesja 

 

Protokół nr XXXVII/2021 
 

XXXVII Sesja w dniu 1 marca 2021 r 

Obrady rozpoczęto 1 marca 2021 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:40 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Ryszard Czeczel 

4. Josel Czerniak 

5. Marcin Domino 

6. Andrzej Gajewski 

7. Alicja Isalska 

8. Zbigniew Kosiński 

9. Marcin Krasoń 

10. Paweł Licznar 

11. Ludmiła Lisowska 

12. Edward Mazur 

13. Stanisław Mięczakowski 

14. Edward Mróz 

15. Katarzyna Rożek 

16. Urszula Rzepiela 

17. Zygmunt Trojniak 

18. Jacek Urbański 

19. Tomasz Wisła 

20. Arkadiusz Zaczyński 

21. Zofia Zeprzałka-Krzemień 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Miejskiej w Prudniku Alicja Isalska. Przywitała 

radnych i zaproszonych gości. Poinformowała, że sesja Rady Miejskiej została zwołana na 

wniosek Burmistrza Prudnika z dnia 1 marca 2021 r. w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 

marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Przewodnicząca odczytała wniosek. 

/wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

W momencie otwarcia w obradach uczestniczyło 16 radnych Rady Miejskiej w Prudniku, co 

stanowi wymagane quorum. 

Przewodnicząca poinformowała, że obrady  sesji Rady Miejskiej w Prudniku są 

transmitowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz udostępniane, zgodnie 

z art. 20 ust. 1 b ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym. Nagrania obrad są 

udostępniane poprzez Biuletyn Informacji Publicznej Gminy Prudnik pod adresem 

www.prudnik.bip.prudnik.pl i stronę internetową www.prudnik.pl. 

Uczestnicząc w sesji Rady Miejskiej w Prudniku  wyrażacie Państwo zgodę na przetwarzanie 

i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. c Rozporządzenia 

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w sprawie ochrony osób fizycznych  
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w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich 

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE. Klauzula informacyjna dot. transmisji obrad 

sesji Rady Miejskiej w Prudniku znajduje się pod adresem www.prudnik.bip.prudnik.pl 

Przewodnicząca powitała zaproszonych gości. 

 

2. Podjęcie uchwały w sprawie wynajęcia nieruchomości (druk nr 682) 

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska zwróciła się z prośbą do Burmistrza o przedstawienie 

projektu uchwały. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że odkąd piastuje urząd burmistrza jego celem jest 

zmiana mentalności mieszkańców Prudnika, którzy żyją w przekonaniu, że w Prudniku nic się 

nie da. Po dwóch latach ciężkiej pracy jest powód do tego, aby móc stwierdzić, że w Prudniku 

dzieje się dużo. Cały czas mówiło się o tym, że Prudnik turystyką stoi, jednak turystyka 

powinna być uzupełnieniem walorów miasta, gdyż to od zawsze było miastem 

przemysłowym. Burmistrz oznajmił, że jego zabiegi od początku miały służyć temu, aby 

pozyskać inwestorów. Dodał, ze tym bardziej cieszy go fakt, że inwestor który już w 

Prudniku jest postanowił rozwinąć swoją działalność.  Powiedział, że nie jest to tylko jego 

sukces. Jest to również sukces pracowników firmy Henniges, którzy udowodnili, że w 

Prudniku można robić najwyższą jakość, którą wybronili się przy trudnych negocjacjach 

odnośnie lokalizacji firmy w Prudniku. Burmistrz podziękował dyrektorowi  za wkład i 

zaangażowanie w dalszy rozwój firmy. Dodał, że planowana inwestycja jest inwestycją dużą, 

która pozwoli na zatrudnienie kolejnych 300 osób. Burmistrz oznajmił, że cieszy również 

fakt, że Henniges jest nowatorską firmą, która produkuje części dla topowych marek 

przemysłu motoryzacyjnego. Burmistrz korzystając z okazji podziękował wszystkim tym, bez 

pomocy których nie udało by się dojść do tego miejsca od samego początki inwestycji. Jest to 

na pewno duże wsparcie Pani Elżbiety Molak – konserwatora zabytków, ówczesnej 

wicewojewody Violetty Porowskiej, wojewody Adriana Czubaka. Podziękowania skierowane 

zostały również do pracowników Starostwa Powiatowego oraz Urzędu Miejskiego. Burmistrz 

oddał głos dyrektorowi firmy Henniges Automotive Panu Krzysztofowi Sala. 

Krzysztof Sala podziękował wszystkim, którzy dążą do tego, aby Prudnik się rozwijał, rósł  

w siłę i był atrakcyjnym miastem. Przedstawił pokrótce charakterystykę firmy oraz historię jej 

rozwoju.  Dyrektor omówił plany na przyszłość, zaprezentował przygotowaną wcześniej 

prezentację. 

/Prezentacja stanowi załącznik nr 3/ 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podziękował swojemu poprzednikowi Franciszkowi 

Fejdychowi za zapoczątkowanie przedsięwzięcia związanego z lokalizacją firmy Henniges 

Automotive w Prudniku.  

Przewodnicząca Rady Alicja Isalska podziękowała za prezentacje. Zapytała czy ktoś z 

radnych chciałby zabrać głos? 

Radny Jacek Urbański zapytał czy jest wiedza na temat dostępności chętnych do pracy na 

planowaną liczbę stanowisk. Zapytał również jaki jest koszt najmu omawianego terenu i na 

jaki okres ten teren będzie wynajęty.  

Dyrektor Krzysztof Sala w odpowiedzi poinformował, że decyzja o rozwoju firmy w 

Prudniku podjęta została  między innymi na podstawie danych dotyczących poziomu 

bezrobocia w Prudniku. Firma ma tyle dobrze rozeznany rynek, że wie ile ma u siebie CV, 

współpracuje z Powiatowym Urzędem Pracy. Na dzień dzisiejszy nie ma problemu z 

dostępnością pracowników.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odnośnie drugiego pytania  odpowiedział, że porozumienie 

zostanie podpisane, aktualnie negocjowane są warunki porozumienia. Nakłady, które będą 

poniesione na inwestycje zostaną zrekompensowane. Sama budowa to koszt około 4 mln 

euro, a wyposażenie to kolejne około 4 mln, może być więcej, gdyż tendencje są raczej 
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zwyżkowe, a nie malejące. Planowane ulgi na pewno nie zrekompensują w dużym stopniu 

inwestycji, porozumienie zostanie podpisane na okres minimum 3 lat i to Henniges będzie 

decydował jak długo będzie chciał u nas zostać.  

Radny Zygmunt Bochenek zapytał jakie są plany dotyczące kształtowania się 

wynagradzanie pracowników? Oznajmił, że aby pozyskać lepszą kadrę należy zapewnić coś 

więcej niż najniższą krajową. 

Dyrektor Krzysztof Sala oznajmił, ze w założeniach firma ma być powyżej niż najniższa 

krajowa. Plany takie były już na ten rok, jednak rząd je wyprzedził zwiększając najniższą 

krajową. Na kolejne trzy lata są założenia, aby przekraczać oczekiwania, czyli aby być 

powyżej tych wszystkich wymagań rynkowych. Dodatkowo w systemie uwzględnione zostało 

stażowe  oraz premie uznaniowe.  

Wiceprzewodniczący Edward Mazur zapytał czy rozwiązania komunikacyjne w stosunku 

do rozbudowy zakładu są zadawalające? Czy są jakieś bolączki, które trzeba będzie 

rozwiązać? Czy nie przeszkadza brak dostępu do autostrady? 

Dyrektor Krzysztof Sala oznajmił, że decyzja jest dobrze przemyślana i nie przeszkadza 

brak dostępu do autostrady. Jeżeli chodzi o wewnętrzne tematy komunikacyjne to wiadomo 

jak one wyglądają. Na terenie zakładu planuje się wybudowanie parkingu dla pracowników, 

żeby każdy miał możliwość zostawienia tam swojego samochodu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

W związku z powyższym projekt uchwały druk nr 682  został podany pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wynajęcia nieruchomości..  

Wyniki głosowania 
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Ryszard Czeczel, Josel Czerniak, Marcin Domino, 

Andrzej Gajewski, Alicja Isalska, Zbigniew Kosiński, Marcin Krasoń, Paweł Licznar, 

Ludmiła Lisowska, Edward Mazur, Stanisław Mięczakowski, Edward Mróz, Katarzyna 

Rożek, Urszula Rzepiela, Zygmunt Trojniak, Jacek Urbański, Tomasz Wisła, Arkadiusz 

Zaczyński, Zofia Zeprzałka-Krzemień 

Wobec powyższego głosowania uchwal Uchwała nr XXXVII/637/2021 w sprawie 

wynajęcia nieruchomości została przyjęta. 

/uchwała stanowi załącznik nr 4/ 

 

3. Zamknięcie porządku obrad. 

Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Alicja Isalska zakomunikowała zamknięcie 

XXXVII Sesji rady Miejskiej w Prudniku.  

Protokół został sporządzony w dwóch jednobrzmiących egzemplarzach, oryginał pozostaje  

w aktach Rady Miejskiej, drugi egzemplarz zostaje przekazany Burmistrzowi Prudnika.  

 

 

  

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Prudniku 

 Alicja Isalska  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


